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Ministerstvo financí už považuje EET za zbytečnou 

Praha, 28. 1. 2019 – Hnutí ANO mění názor a nově chce, aby nejmenším podnikatelům odpadla 

administrativa a kontroly. Dosáhnout toho mají zavedením možnosti uhradit daně a poplatky jednou 

pevnou částkou (paušální daní). Novinářům to uvedla ministryně financí za ANO Alena Schillerová. 

Vyjádření Radomila Bábka, předsedy výboru Podnikatelských odborů: 

Podnikatelské odbory oceňují každé opatření, které uleví podnikatelům a živnostníkům a narovná křivdy 

způsobené státem. Podnikatelské odbory vítají, že ministerstvo financí a Andrej Babiš prozřeli, a chtějí se 

chovat k podnikatelům a živnostníkům slušně. Chápeme to tak, že MF a Andrej Babiš přiznávají, že EET je 

zbytečná, a se zavedením paušální daně bude možné – ba nutné – ji zrušit. To nevěděli před dvěma roky? 

Vláda prosadila svůj „trumf“ – EET – pomlouváním živnostníků a tím, že proti nim štvala veřejnost. Přinutili 

160 tisíc malých podnikatelů a živnostníků, aby utratili desetitisíce za elektronické kasy, software a 

spotřební materiál. Tisíce živnostníků pak kvůli vysokým nákladům s podnikáním skončili. A kdo přežil, toho 

zaplavila smršť kontrol – 160 tisíc kontrol za dva roky! 

Paušální daň Podnikatelské odbory podporují a podporovali jsme ji jako alternativu již před zavedením EET. 

Bereme hnutí ANO za slovo a očekáváme, že ministryně Schillerová a její lidé začnou rychle připravovat 

kroky k zavedení paušální daně.  

Podnikatelské odbory žádají, aby byla okamžitě zrušena EET 

Podnikatelské odbory žádají, aby vláda přestala se svým populistickým chováním na úkor podnikatelů 

Podnikatelské odbory žádají, aby se vláda začala věnovat nápravě škod, které způsobila malému 

podnikání a narovnání pozice podnikatelů a živnostníků ve společnosti 

 Radomil Bábek 

předseda výboru Podnikatelských odborů 

 

https://www.euro.cz/politika/mali-zivnostnici-by-mohli-platit-dan-a-odvody-pevnou-castkou-navrhuje-schillerova-1437249

